
P R O T O K Ó   Nr VI/07
z obrad IX Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie

z/s w Mszanowie
odbytej w dniu 29 czerwca 2007r.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara o godz.900 otworzy  IX Sesj  i po
powitaniu radnych i go ci o wiadczy , i  zgodnie z list  obecno ci w posiedzeniu
uczestniczy 13 radnych, co wobec sk adu Rady wynosz cego 14 osób stanowi quorum
pozwalaj ce na podejmowanie prawomocnych uchwa .
Sesja odbywa a si  w sali narad Urz du Gminy w Mszanowie i trwa a do godz. 1030.

Lista obecno ci stanowi za cznik nr 1.

Nieobecny radny Dariusz Kopa ski.

Spoza cz onków Rady w Sesji uczestniczyli:
- Wójt Roman Tr pczy ski
- Skarbnik Gminy Ewa pi ewska
- Dyrektor Gminnego Zespo u O wiaty Krystyna Danielewska
- Kierownik Gminnego O rodka Pomocy Spo ecznej Ewelina Tuchalska
- Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Halina Kaczmarska
- Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego przy Urz dzie Gminy Mieczys aw Wojtaszko
- Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Andrzej Andrzejewski
- specjalista ds. planowania przestrzennego Zygmunt Grubalski
- so tysi wymienieni w za czniku nr 2

Porz dek obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyj cie protoko u z VIII Sesji Rady Gminy.
4. Zg aszanie zmian do porz dku obrad.
5. Informacja o dzia alno ci Wójta w okresie mi dzysesyjnym.
6. Informacja Przewodnicz cego Rady Gminy o skardze p. Gabrieli Jakubowskiej
    zam. w Jamielniku.
7. Zapytania i wnioski.
8. Podj cie uchwa y w sprawie zmiany bud etu gminy na rok 2007.
9. Podj cie uchwa y w sprawie przyst pienia do sporz dzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego:
     a) w obr bie Gwi dziny,
     b) w obr bie Tylice,
     c) Pacó towo (dzia ka 56),
     d) Pacó towo(dzia ka 50/1 i cz.45).
10. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.
11. Zamkni cie obrad Sesji.

Przebieg obrad:

Ad 1
Otwarcie nast pi o jak na wst pie niniejszego protoko u.
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Ad 2
Na sekretarza obrad powo ano radnego Kazimierza Mikuczy skiego.

Ad 3
Przyj cie protoko u z VIII Sesji.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara poprosi  sekretarza obrad VIII Sesji o
przedstawienie informacji o protokole.

Radny Edmund M drzycki poinformowa , e zapozna  si  z tre ci  protoko u z VIII
Sesji, tre  odzwierciedla przebieg obrad i wnioskowa  o jego przyj cie.

Przewodnicz cy Rady zapyta , czy s  uwagi do protoko u.

Uwag nie zg oszono.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie przyj a protokó  z obrad VIII Sesji odbytej w
dniu 29 maja br.

Ad 4
Zg aszanie zmian do porz dku obrad.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara zaproponowa  rozszerzenie punktu 9
porz dku obrad o punkty c) i d): podj cie uchwa  w sprawie przyst pienia do
sporz dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obr bie
geodezyjnym Pacó towo (dzia ka 56) oraz dzia ka 50/1 i cz  dzia ki 45.

Innych zmian nie zg oszono.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie dokona a zmiany porz dku obrad.

Ad 5
Wójt przedstawi  informacj  ze swojej dzia alno ci w okresie mi dzysesyjnym:
- 30 maja, Wójt bra  udzia  w posiedzeniu Zarz du Stowarzyszenia Miast, Gmin i
Powiatów Dorzecza Drw cy, spotkanie odby o si  w Brodnicy, przyj to materia y na
Walne Zgromadzenie Stowarzyszenia z okazji XXIII Dni Drw cy,
- 31 maja, w Olsztynie Wójt wspólnie ze Skarbnikiem Gminy podpisali aneks do umowy
dotycz cej finansowania remontu wietlicy w Mszanowie.
- 4 czerwca odby o si  spotkanie z firm  z Brodnicy w sprawie nieregularnego odbioru
odpadów plastikowych, w ciciel firmy obieca  popraw , chocia  nie wida  jej,
- 5 czerwca odby  si  przetarg na remont wietlicy w Pacó towie, wygra a Firma Koga, ta
sama, która prowadzi remont wietlicy w Mszanowie,
- w tym dniu Wójt uczestniczy  równie  w posiedzeniu Zwi zku Gmin Warmi sko-
Mazurskich, z okazji 15 lecia istnienia Zwi zku,
- 6 czerwca Wójt podj  decyzj  o dowo eniu wody pitnej do Gwi dzin, w zwi zku z
nieprzyjemnym zapachem wody z wodoci gu. Sprawa jest monitorowana przez
Powiatow  Stacj  Sanitarno-Epidemiologiczn . Woda badana jest przez laboratoria
spoza Nowego Miasta Lubawskiego. W czy y si  równie  s by ochrony rodowiska
Starostwa Powiatowego. Badania nie wykazuj adnych zanieczyszcze . Nie wiadomo
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sk d nieprzyjemny zapach wody.
- 11 czerwca odby  si  przetarg na dostaw  samochodu typu mieciarka, wygra a firma z
Brzeska Okocimskiego, samochód zosta  ju  dostarczony.
- wydane zosta o zarz dzenie o og oszeniu konkursu na stanowisko Dyrektora Szko y
Podstawowej w Radomnie. Konkurs odb dzie si  12 lipca 2007r.
- 12 czerwca Wojewódzki Komisarz Wyborczy w Elbl gu wyda  zarz dzenie o
przeprowadzeniu wyborów uzupe niaj cych do Rady Gminy, w okr gu wyborczym
Bratian i Kaczek. Wybory odb  si  12 sierpnia br., powo ana zosta a Gminna Komisja
Wyborcza.
- 14 czerwca odby o si  posiedzenie Komisji Rewizyjnej,
- 15-16 czerwca Wójt bra  udzia  w obchodach Dni Drw cy, w tym roku uroczysto ci
odby y si  w Toruniu,
- 17 czerwca, w Kurz tniku odby y si  Powiatowe Zawody Po arnicze, najlepiej
przygotowana by a Ochotnicza Stra  Po arna z Gwi dzin, dru yna m odzie owa kobiet i

czyzn zaj a I miejsce i dru yna kobiet bra a udzia  w zawodach w Olecku.
- 19 czerwca odby o si  spotkanie z przodownikami nauki w szko ach podstawowych i
gimnazjach na terenie gminy.
- 20 czerwca odby o si  spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji, omawiano
zasady wspó pracy z policj , od 1 lipca na terenie gminy b dzie tylko 1 dzielnicowy.
- 21 czerwca:

- Wójt podpisa  sprawozdanie finansowe, dotycz ce wyp aty 135.766 z .,
233 rolnikom jako zwrot podatku akcyzowego,

- Wójt uczestniczy  w po egnaniu Pani Gabrieli Liberackiej, w zwi zku z
przej ciem na emerytur ,
- 22 czerwca, Wójt uczestniczy  w po egnaniu klasy VI, w Zespole Szkó  w Bratianie.
- 23 czerwca, odby  wy cig kolarski, 2/3 trasy przebiega a przez teren gminy Nowe
Miasto Lubawskie, uczestniczy o ponad 500 zawodników.
- 24 czerwca, w Mszanowie odby  si  turniej pi karski o puchar Wójta po czony z
festynem,
- 26 czerwca:

- odby o si  posiedzenie Komisji Bud etu i Mienia Komunalnego, omawiano
materia y na dzisiejsz  Sesj ,

- odby o si  równie  spotkanie Ludowych Zespo ów Sportowych, dokonano
podsumowania dzia alno ci za I pó rocze,

- podpisana zosta a umowa z Firm  Koga, która wygra a przetarg na
wykonanie remontu wietlicy w Pacó towie,

- odby o si  spotkanie z firm  Gaz Projekt Wroc aw, w sprawie projektu na
budow  sieci gazowej na odcinku Brodnica-Nowe Miasto Lubawskie, spotkanie odby o
si  u Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego,
- 27 czerwca:

 Wójt wspólnie z Przewodnicz cym Rady Gminy brali udzia  w spotkaniu z
Marsza kiem Województwa w sprawie opiniowania Regionalnego Programu
Operacyjnego Warmii i Mazur na lata 2007-2013, nie b dzie pieni dzy na budow  dróg,

- odby a si  Powiatowa Rada Zatrudnienia,
- po egnano odchodz cego na emerytur  Dyrektora Szko y Podstawowej

w Radomnie Pana Wac awa Jab skiego,
- 28 czerwca:

- 2 parom ma skim wr czone zosta y medale za d ugoletnie po ycie
ma skie,

- odby  si  równie  egzamin dla nauczycieli ubiegaj cych si  o awans
zawodowy na stopie  nauczyciela mianowanego,
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- Sekretarz Gminy bra a udzia  w IV konferencji organizacji pozarz dowych
przy Starostwie Powiatowym.

Ad 6
Informacja Przewodnicz cego Rady Gminy o skardze p. Gabrieli Jakubowskiej
zam. w Jamielniku.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara odczyta  tre  pisma Radcy Wojewody
Warmi sko-Mazurskiego, które wp yn o do biura Rady 17 kwietnia. Pismo stanowi
za cznik nr 3.

Poinformowa , e w sprawie tej przeprowadzi  rozmow  z Kierownikiem Gminnego
rodka Pomocy Spo ecznej i radnymi tej wsi Pani  Barbar  Grzywacz i Panem

Kazimierzem Mikuczy skim. Po czym za po rednictwem Gminnego O rodka Pomocy
Spo ecznej wyst pi  do S du Rejonowego, Komendy Powiatowej Policji o informacje na
temat interwencji w ww. posesji i Zespo u Szkó  w Jamielniku. Uzyskane informacje nie
potwierdzaj  zarzutów, jakie stawia Pani Jakubowska. Na podstawie uzyskanych
informacji udzieli em odpowiedzi, tre  pisma stanowi za cznik nr 4.
W dniu 13 czerwca wp yn o kolejne pismo od Radcy Wojewody informuj ce, e Pani
Gabriela Jakubowska skierowa a nast pn  skarg , któr  stosownie do art.233 kpa
przekaza  Radzie Gminy do rozpatrzenia. Przewodnicz cy zaproponowa , aby w sposób
urz dowy doprowadzi  do ugody zwa nionych stron, przeprowadzaj c rozpraw
administracyjn . Sprawa jest u radcy prawnego.

Ad 7
Zapytania i wnioski:

Radny Ireneusz Kowalski zapyta , kiedy w BIP-ie zostan  opublikowane o wiadczenia
maj tkowe.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara odpowiedzia , e poniedzia ek 2 lipca.

Radny Zdzis aw Arentowicz wnioskowa  o zg oszenie gminy do Wojewody jako
dotkni tej susz .

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara odpowiedzia , e do Rady wp yn o
pismo Przewodnicz cego Izby Rolniczej, który zwróci  si  z pro  do Pani Wojewody,
aby w poszczególnych powiatach takie komisje powo .

Radny Edmund M drzycki wnioskowa  o napraw wietlenia na ulicy Le nej i
Piaskowej (wymieni  lampy) w Bratianie.

Pan Zygmunt Grubalski odpowiedzia , e po interwencji radnego, telefonicznie zg osi
spraw  do Rejonu Energetycznego i o wietlenie mia o by  naprawione. Tym razem
zg osi spraw  pisemnie, osobi cie w dniu dzisiejszym i udzieli odpowiedzi.

Radny Zdzis aw Arentowicz wnioskowa  do Kierownika Gospodarstwa Pomocniczego
o udzielenie bli szych informacji na temat wody, bo sprawa ci gnie si  od kwietnia, a od
5 czerwca jest dowo ona.
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Kierownik Gospodarstwa Mieczys aw Wojtaszko odpowiedzia , e woda w uj ciach
jest dobra, jak wynika z bada  przeprowadzonych w laboratorium w Toruniu, z dnia 11 i
25 czerwca, nie ma ska enia bakteriologicznego, chemicznego i organoleptycznego. od
W okresie od 11 do 25 czerwca wykonano 11 bada , 25 czerwca by y pobrania w 4
punktach, zapach i smak jest akceptowany. Nast pne badania b  przeprowadzone w
przysz y wtorek, o ile b  identyczne jak 25 czerwca, b dziemy wnioskowa  do
Sanepid o uchyleniu decyzji w sprawie dowo enia wody. Badania organoleptyczne
obejmuj  smak, zapach i barw . Niektórzy mieszka cy Gwi dzin kwestionowali zapach i
smak. Poinformowa , e na prze omie kwietnia i maja prowadzona by a dezynfekcja
wodoci gu. By  posmak wody gorzkiej i powonienie rodków dezynfekuj cych. S  to
typowe objawy dla wody chlorowanej. Smak i zapach ocenia cz owiek, a nie adne
urz dzenia i odczynniki chemiczne. Uj cia wody s  bezpieczne, dla Gwi dzin jest
wydzielona i wytyczona tylko strefa bezpo rednia, ze wzgl du na pobór wód
czwartorz dowych nie zachodzi konieczno  wydzielenia innych stref. Czwartorz dy,
je eli chodzi o uj cia w Gwi dzinach jest to podsufitka grubo ci 30 metrów, s  to gliny
polodowcowe, nieprzepuszczalne, praktycznie nie ma mo liwo ci zewn trznego
ska enia wód pobieranych z g boko ci 56 metrów. ród em tej wody s  3 jeziora
otaczaj ce Gwi dziny (2 w Gwi dzinach i 1 w Tyliczkach). Na podstawie wyników
organów powo anych do badania wody, stwierdzi , e woda jest bezpieczna do spo ycia.
Do czasu zmiany decyzji Sanepid-u, woda b dzie dowo ona. Nie zachodzi potrzeba jej
gotowania, nie ma ska enia bakteriologicznego, smak i zapach nie s  zwi zkami
szkodliwymi.

Radny Zdzis aw Arentowicz, zapyta  czy s  normy zwi zane z chlorowaniem.

Kierownik odpowiedzia , e w Gwi dzinach nie zachodzi konieczno  prowadzenia
sta ej dezynfekcji wody. Dora  dezynfekcj  prowadzi si  do ilo ci zasobów wody i
podczas jej prowadzona nigdy nie stwierdzono przekroczenia zawarto ci norm
okre lonych w rozporz dzeniu Ministra Zdrowia. Dla mieszka ców mo e to wydawa  si
dziwne, bo nigdy nie prowadzano takiej ilo ci dezynfekcji.

Radny Zdzis aw Arentowicz zapyta  o koszt dowo enia wody, bo woda jest tania.

Wójt odpowiedzia , e jest to sprawa przedsi biorstwa wodoci gowego.

Kierownik poinformowa  o potrzebach inwestycyjnych w zakresie wodoci gów,
potrzebie zakupu agregatu pr dotwórczego.

Radny Cezary Kawiecki wnioskowa , aby podczas nieobecno ci Kierownika
Gospodarstwa, by a osoba kompetentna, która potrafi udzieli  informacji.
Czy Pacó towo ju  na sta e b dzie pod czone do Tylic, czy z powrotem do Gwi dzin.
Czy woda by a ska ona, czy mia a tylko z y zapach i kolor, dowiedzia em si , e by a
ska ona chemicznie, na ostatniej Sesji ju  wnioskowa em o szybk  i w ciw  informacj
dla mieszka ców.

Kierownik odpowiedzia , e woda nie by a ska ona ani chemicznie, ani
bakteriologicznie. Zakwestionowany by  zapach i smak. W tej chwili Pacó towo otrzymuje
wod  z Tylic i ta pozostanie.

Radny Cezary Kawiecki na poprzednim posiedzeniu ustalili my, e mieszka cy b
zwolnieni przez 1 miesi c z op aty sta ej, tymczasem inkasent by  nie poinformowany i
mieszka cy denerwowali si .
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Kierownik odpowiedzia , e w II pó roczu pieni dze b  zwracane. Tak jest atwiej,
ani eli zmienia  oprogramowanie.

Radna Barbara Grzywacz uzna a za s uszny pomys  zakupu agregatu pr dotwórczego
dla unikni cia problemów z dostaw  wody w sytuacji braku pr du.

Kierownik odpowiedzia , e w takiej sytuacji jest mo liwo  prze czenia sieci do stacji
w innej miejscowo ci, chocia  wtedy mo e by  mniejsze ci nienie.

Radna Barbara Grzywacz poinformowa a, ze budowa chodnika jest w trakcie realizacji
zgodnie z oczekiwaniami mieszka ców. Zapyta a, czy w zakresie dróg planowanych na
bie cy rok co  dzieje si .

Wójt odpowiedzia , e oczekujemy na pozwolenie budowlane.

Radny Edmund M drzycki zapyta  o spraw  budowy chodnika z Nowego Miasta w
kierunku Bratiania.

Wójt odpowiedzia , e radna Halina Wolska dysponuje pismami Okr gowej Dyrekcji
Dróg i Autostrad w sprawie budowy chodnika, na jedno z ostatnich pism odpowiedzieli,
e widz  potrzeb  budowy poprzez rozpocz cie prac projektowych w przysz ym roku.

Wójt oczekuje na projekt porozumienia okre laj cego udzia  gminy w kosztach budowy.

Radny Cezary Kawiecki zapyta , czy opracowana kiedy  koncepcja budowy obwodnicy
przez Pacó towo jest nadal aktualna.

Wójt odpowiedzia , e trudno okre li , ale rezerwacja terenów nadal jest.

Radny Alfons Moczad o, w Chro lu prze one by o pó  chodnika, polbruk zosta
przywieziony na ca , ale chodnika nie doko czono, a polbruk zosta  zabrany. Czy
mo e wspólnie ze Starostwem uda si  doko czy . Stwierdzi , e w ka dej wsi co  robi
si , a jego wsi ma o.

Wójt odpowiedzia , e budowa chodnika le y w gestii powiatu, w Chro lu planuje si
remont wietlicy, w ramach programu unijnego.

Pan Marek Miecznikowski wnioskowa  o bie cy remont dróg gminnych oraz o
ustawienie wi kszej ilo ci pojemników na odpady.

Radny Zdzis aw Arentowicz – wnioskowa  o ustawienie pojemników na odpady w
pobli u starej remizy, spraw  zg asza od kilku lat. Zg osi  konieczno  naprawy chodnika
ko o boiska.

Wójt odpowiedzia , e kosze s  zamówione.

Radny Cezary Kawiecki zapyta , kiedy rozpocznie si  remont wietlicy.

Wójt odpowiedzia , e remont rozpocznie si  niebawem, wykonawcy uzgadniaj  termin
z Pani  so tys.

So tys wsi Pacó towo Melania Sarnowska-Dembek wnioskowa a o postawienie kosza
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na mieci na placu zabaw, pojemnik na szk o jest przepe niony, nieu yteczny pojemnik
na mieci przy wietlicy. Wyrazi a obaw , czy remont wietlicy nie b dzie kolidowa  z
terminami wynajmu sali na wesela.

Pan Zygmunt Grubalski odpowiedzia , e harmonogram prac remontowych zostanie
uzgodniony z wykonawca i Pani  so tys.

So tys wsi Kaczek Marian Hincman zapyta , czy przewiduje si  remont wietlicy we
wsi.

Wójt odpowiedzia , e zgodnie z ustaleniami wcze niejszymi.

So tys wsi Radomno Marianna Ko ecka wnioskowa a o ponowne ustawienie
pojemnika na szk o, poprzedni zosta  zabrany i dodatkowy pojemnik na plastik oraz kosz
na mieci na placu zabaw.

Radna Barbara Grzywacz - podzi kowa a za uruchomienie zaj  przedszkolnych, z
których jest du e zadowolenie. Wnioskowa a o wstawienie bramki w ogrodzeniu boiska.
W tej chwili jest tam dziura i ma e dzieci ucz szczaj ce na te zaj cia mog  wybiec na
jezdni .

So tys wsi Lekarty Wies aw Mika wnioskowa  o obkoszenie zbiornika
przeciwpo arowego we wsi.

So tys wsi Kaczek Marian Hincman  - wnioskowa  o zakup nowej tablicy og osze .

So tys wsi Nawra Ryszard Markowski wnioskowa  o postawienie pojemnika na mieci
nad jeziorem dlatego, e tury ci przywo mieci na przystanek autobusowy, albo
za atwi  to w inny sposób.

Ad 8
Projekt zmian w bud ecie gminy na rok 2007 omówi a Skarbnik Gminy Ewa pi ewska
poinformowa a, e w okresie od wys ania projektu radnym z zawiadomieniem o sesji, nie
proponuje innych zmian.
W za czniku nr 1 – zmiany planu dochodów, w dziale o wiaty zwi kszenie o 7 tys.z .
dot. refundacji wydatków na prowadzenie grup przedszkolnych, dotacja na Klub
Integracji Spo ecznej wp yn a na rozdzia  85232 i zachodzi konieczno  przeniesienia
jej na § 85295. Ogólnie dochody zwi ksz  si  o 22 tys.z ., ale 15 tys.z . stanowi
przesuni cie dotacji na KIS, czyli praktycznie o 7 tys.z . w stosunku do poprzednich.
Zmiany w planach wydatków (za cznik nr 2 do uchwa y), zwi kszenie w asnych rodków
na wydatki inwestycyjne w dziale gospodarka mieszkaniowa – o 100 tys.z . z
przeznaczeniem na remont wietlicy w Mszanowie, bo nie wszystkie prace b
refundowane ze rodków unijnych,
- zwi kszenie w Radzie Gminy o 475 z . -  wynagrodzenia bezosobowe,
- zmniejszenie o 44 320 z ., w dziale - zakup us ug remontowych planowane by o 70
tys.z . na wykonanie elewacji budynku Urz du Gminy,
- pozosta a dzia alno  zmniejszenie o 75 tys.z .
- w ochotniczych stra ach po arnych zwi kszenie o 1400,- z . - sk adki na ubezpieczenie
spo eczne i 600 z . na fundusz pracy, ze wzgl du na zmian  warunków zatrudnienia
Gminnego Komendanta OSP,
- w o wiacie zwi kszenie o 7 tys. z . – zakup materia ów i energii (dotacja na grupy
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przedszkolne),
- zwi kszenie o 20 tys.z . dotacji podmiotowej dla instytucji kultury,
- ochrona zabytków planowane by o 10 tys.z . na zakup materia ów, dokonano wymiany
instalacji elektrycznej za 7 490 z . i t  kwot  nale y przenie  do innego paragrafu -
zakup us ug remontowych,
- kultura fizyczna i sport - zakupy inwestycyjne, zakupiona zosta a kosiarka za 7 320 z .
Plan wydatków przed zmian  wynosi  19 799  627,97 z . po zmianie zmniejszenie o
144 285 z . zwi kszenie o 137 285 z . reasumuj c wydatki zwi kszaj  si  o dotacj  7
tys.z .  Plan po zmianie 19 806 627,97 z . deficyt bez zmian.
Poinformowa a, e radni nie otrzymali za cznika o funduszach strukturalnych dlatego,
e nie uleg  zmianie, ale zmieniony zosta  ca y § 2 uchwa y bud etowej, w którym mie ci

si  ten za cznik.

Przewodnicz cy Komisji Bud etu i Mienia Komunalnego Kazimierz Mikuczy ski
poinformowa , e Komisja na posiedzeniu w dniu 26 czerwca wspólnie z Komisj

wiaty, zapozna y si  ze zmianami i wnioskuj  o ich uchwalenie.

Nie zg oszono pyta  i uwag.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara przedstawi  projekt uchwa y w tej
sprawie.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  nr IX/45/07 zmieniaj
uchwa  Nr III/12/06 w sprawie uchwalenia bud etu Gminy Nowe Miasto Lubawskie
na rok 2007. Uchwa a stanowi za cznik nr 5.

Ad 9
Podj cie uchwa y w sprawie przyst pienia do sporz dzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego:
     a) w obr bie Gwi dziny,
     b) w obr bie Tylice,
     c) Pacó towo (dzia ka 56),
     d) Pacó towo(dzia ka 50/1 i cz.45).

Specjalista ds. planowania przestrzennego Zygmunt Grubalski omówi  w/w projekty
uchwa , w Gwi dzinach- dzia ka o pow. 1,74 ha, klasy III i IVa oraz w Tylicach – o
powierzchni 1,22 ha, stanowi ce w asno  gminy.
W Pacó towie – 3 dzia ki b ce w asno ci  prywatn .
Wszystkie tereny przeznaczone zostan  pod zabudow  mieszkaniow .

Pyta  i uwag nie zg oszono.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara przedstawi  projekty w/w uchwa  i podda
je oddzielnie pod g osowanie.

a)
W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  nr IX/46/07 w sprawie
przyst pienia do sporz dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego w obr bie geodezyjnym Gwi dziny, Gminy Nowe Miasto
Lubawskie. Uchwa a stanowi za cznik nr 6.
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b)
W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  nr IX/47/07 w sprawie
przyst pienia do sporz dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego w obr bie geodezyjnym Tylice, Gminy Nowe Miasto Lubawskie.
Uchwa a stanowi za cznik nr 7.

c)
W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  nr IX/48/07 w sprawie
przyst pienia do sporz dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego w obr bie geodezyjnym Pacó towo, Gminy Nowe Miasto
Lubawskie. Uchwa a stanowi za cznik nr 8.

d)
W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  nr IX/49/07 w sprawie
przyst pienia do sporz dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego w obr bie geodezyjnym Pacó towo, Gminy Nowe Miasto
Lubawskie. Uchwa a stanowi za cznik nr 9.

Ad 10
Odpowiedzi na zapytania i wnioski udzielono w punkcie 7.

Wójt poinformowa  o rozstrzygni ciu przetargu na sprzeda  dzia ek budowlanych w
Mszanowie i cenie ich zbycia.

Po zako czeniu obrad, radni wspólnie z so tysami dokonali ogl dzin cz ci miejscowo ci
na terenie gminy, g ównie szkó .

Ad 11
W zwi zku z wyczerpaniem porz dku obrad, Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw
Wodara zamkn  obrady IX Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie.

sekretarz obrad                                                     Przewodnicz cy Rady Gminy
Kazimierz Mikuczy ski                                                    Miros aw Wodara


